

Notulen MR-vergadering 13-06-2023

Aanwezig: Philippe, Rianne, Bas, Jan, Gijs, Renske en Silvie

1 Opening

Er worden wat punten verplaatst. Onder andere 7 gaat eraf, 8 en 9 met Gijs erbij. NPO komt erbij.

2. Notulen vorige vergadering + actiepunten

Oproep nieuwe MR-lid.

Bij de oproep naar ouders om in te vallen die bevoegd zijn, zijn er geen bevoegde kandidaten.

3. Terugblik Klankbordgroep

Er kwamen behoorlijk wat punten laat binnen. Rianne had een Powerpoint gemaakt met daarin alle punten per thema waardoor de avond redelijk goed verliep.

Hoe vliegen we de punten aan die vanuit de ouders aan zijn gekaart?

Vorig jaar heeft Jan deze vragen/opmerkingen gebundeld en deze zijn in de loop van het schooljaar behandeld/uitgetild en beantwoord via de nieuwsbrief Boeiend of een andere informatiebron.

De opmerkingen/vragen/opmerkingen worden samengevoegd door Jan en Rianne en dan proberen we al bepaalde vragen te beantwoorden. Andere vragen/opmerkingen daar wordt iemand verantwoordelijk voor om te beantwoorden. Bijv MT, team, mr etc.

Bij de volgende vergadering gaan we bedenken welke draai we volgend jaar aan de klankbordavond willen geven? Slim is om al een datum te plannen. Jan plant deze data. Jan bekijkt of we in het voor- en of najaar een datum plannen.

4. Terugblik Lentefeest

Vorig jaar was er wat npraat over wel/geen alcohol schenken. Wat willen we de komende jaren? Wel/geen alcohol schenken? Beleid is dat we langzaamaan naar 'een gezonde school' willen gaan. Kort samengevat: we willen stapje voor stapje in gaan voeren om een gezonde school te worden/zijn. De datum van het Lentefeest moet echt eerder worden gepland en kenbaar gemaakt worden naar ouders..

5. Terugblik GMR

Wat is er besproken?

- Bestuur is bij elkaar gekomen en nbs Boeimeer stond het meest in de min qua begroting. Dit heeft te maken met de uitstroom in de middenbouw en van elke groep is er maar één.
- Er is nog over de bovenschoolse bijdrage gepraat. Dit is uitgelegd. Anette bekijkt of de twee bedragen van de ouderbijdragen en de bovenschoolse bijdrage verspreid te versturen.

Rianne vraagt waarom er nog steeds niet wordt gewerkt met automatische incasso?

Discussie: Wellicht Tikkie met daarbij een uitleg waar het geld aan wordt besteed? Het MT neemt het voorstel mee.

6. Vacature MR-lid proces

Rianne heeft een bericht geplaatst maar hier is geen respons op gekomen. De ouders hebben nog tot 25 juni nog de tijd om te reageren.

Bas staat er open voor als er een nieuw persoon binnen de mr komt. Echter wat als er geen ouder zich voor de MR opgeeft? Er zal opnieuw een oproep uitgaan op Parro en de oudergroepswhatsapp om je als ouder op te geven voor de MR.

Met Gijs:

Schoolgids:

Jan: De schoolgids wordt elk jaar ge-update. Hij wil dat we deze nog samen met elkaar doornemen. Jan gaat hem aanpassen en arceert de stukken die aangepast zijn. Dit scheelt een hoop leeswerk. Vrijdag 23 juni wil Jan graag eventuele feedback van de MR-leden ontvangen. MR stemt hiermee in.

9. Planning schooljaar '23-'24

Zie email die Jan heeft gestuurd: Vraag vanuit ouders over vakantie rond Hemelvaart. Twee weken vakantie, dan drie dagen les en dan weer Hemelvaartweekend.

Gijs: De vrije middagen voor carnaval, zomervakantie etc gaan we daar mee akkoord? MR stemt in.

10. Schoolplan

Gijs: Proces als inhoud van het nieuwe schoolplan is erg interessant. Terugkijkend naar het traject zijn we tevreden hoe alle samenwerking is verlopen.

Alle MR-leden hebben het gelezen:

Rianne, Philippe en Bas delen hun vragen/opmerkingen en feedback over bepaalde gedeeltes van het schoolplan. In het achterhoofd moet gehouden worden dat een schoolplan bedoeld is voor MT, Team en bestuur. Uiteraard is een schoolplan ook ter inzage voor ouders, maar dit verklaart wel waarom sommige termen, zinnen niet voor iedereen meteen te begrijpen is. De opmerkingen/vragen/feedback worden meegenomen door het MT zodat zij het indien nodig weer aan kunnen passen. Het team zal op de studiemiddag nog uitvoerig met het schoolplan aan het werk gaan.

11. NPO-gelden:

Iedereen heeft het document gelezen. Zijn hier nog vragen of opmerkingen over? Nee, geen vragen. MT kan er mee aan de slag.

12. Formatie/personele bezetting (formatieplan en risico's)

Bekeken. Iedereen gaat akkoord.

13. Bovenschoolse ouderbijdrage, hoe wordt dit ingezet?

Schuiven we door naar volgende vergadering gezien de tijd.

14. Rondvraag

Jan: Inzet Teams. Documenten etc graag in Teams plaatsen. Alles staat dan netjes bij elkaar.

Philippe: Er zijn zorgen rondom het klimaat. Ouders hebben serieuze zorgen over de warmte in de lokalen in de zomer.

15. Sluiting

Bas sluit de vergadering.

Volgende vergadering zal zijn op 11 juli 2023